

### CALL FOR MANUSCRIPTS

The *Canadian Journal of Counselling* will publish a special issue devoted to **Innovations in Sexuality and Counselling** in January, 1999. Dr. Kathleen Cairns will be the guest Editor for this theme issue. Counsellor educators, practitioners, field supervisors, and trainers are encouraged to submit manuscripts dealing with conceptual, research, or practice issues concerning sexuality and counselling. Manuscripts may address a variety of topics including, for example, issues in sex education for counsellors or clients, counselling for specific sexual dysfunctions, sexual identity development, sexual harassment, ethical issues in sexuality education and counselling, or sexuality and health issues. The one-page proposals for manuscripts should be submitted to the guest Editor by **July 15, 1997**. The deadline for completed manuscripts is **February 1, 1998**. Proposals should be submitted to Dr. Kathleen Cairns, Department of Educational Psychology, Faculty of Education, The University of Calgary, Calgary, Alberta, T2N 1N4. Fax (403) 282-9244.

### DEMANDE DE MANUSCRITS

Un numéro spécial de *La Revue canadienne de counseling* doit paraître en janvier 1999. Il sera consacré aux Innovations dans le domaine de la sexualité et le counseling. Dr Kathleen Cairns sera la rédactrice invitée pour ce numéro spécial. Nous invitons les personnes chargées de la formation et de la supervision des conseillers, les conseillers éducateurs et les praticiens à nous faire parvenir des manuscrits portant sur des questions conceptuelles, de recherche ou de pratique, touchant la sexualité et le counseling. Ces manuscrits pourraient aborder des sujets divers, tels que l'éducation sexuelle pour conseillers ou clients, le traitement de dysfonctions sexuelles particulières, le développement de l'identité sexuelle, le harcèlement sexuel, des questions déontologiques dans le domaine du counseling et de l'information sexuelle, ou des sujets relatifs à la sexualité et la santé. Les avant-projets d'une page devront être soumis à la rédactrice invitée avant **le 15 juillet, 1997**. La date limite pour la soumission des manuscrits sera **le 1er février, 1998**. Veuillez adresser vos avant-projets au Dr Kathleen Cairns, Department of Educational Psychology, Faculty of Education, The University of Calgary, Calgary, Alberta, T2N 1N4. Télécopieur: (403) 282-9244.